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R O M Â N I A                                    

JUDEŢUL BACĂU 

MUNICIPIUL ONEŞTI 

CONSILIUL LOCAL  
Nr. 18464/19.03.2024 

 

PROCES – VERBAL 
 

 

Încheiat astăzi, 15 martie 2024, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului local 

al municipiului Oneşti, la care au răspuns prezent toți cei 21 consilieri locali în funcție. 

Ședința este declarată legal constituită.  

La apelul nominal făcut de președintele de ședință, d-na Popescu Carmen, 

desemnată prin Hotărârea Consiliului Local nr. 323/18 decembrie 2023, au răspuns prezent 

toți cei 21 de consilieri locali în funcție, dintre care 14 consilieri locali prezenți în sala de 

ședințe (Popescu Carmen, Jilcu Adrian, Jitaru Adrian, Aanei Ileana, Sergentu Adrian, 

Doboș Sergiu Mihail, Bujor Dumitru Marcel, Roșca Sorin, Maxim Miluță, Pașcu 

Apăvăloaie Elena, Cimpoeșu Gheorghe, Orhean Ionuț, Doileț Jenica și Zarzu Octavian 

Ciprian) și 07 consilieri prin sistem online audio – video (Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria,  Sticlaru Dana Cerasela, Dumitru Mihai, 

Dobrea Costel și Moraru Marian Dorin), ședința fiind declarată legal constituită.  

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen – Înainte de a intra pe ordinea de zi, 

dacă sunt discuții la procesul – verbal al ședinței ordinare din data de  08 februarie 2024? 

Dacă nu sunt discuții, supun la vot. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 20 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen – Dacă sunt discuții la procesul – 

verbal al ședinței extraordinare din data de  21 februarie 2024? Dacă nu sunt discuții, supun 

la vot. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 20 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 
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Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen – Dacă sunt discuții la procesul – 

verbal al ședinței extraordinare din data de  07 martie 2024? Dacă nu sunt discuții, supun la 

vot. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 20 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Cunoașteți proiectul ordinii de zi? 

Dau citire proiectului ordinii de zi: 

 

1) Proiect de hotărâre pentru aprobarea organizării si finanțării „Stagiunii Teatrale 

2024” la Cinema „Capitol” din Municipiul Onești. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 
 

2) Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului – angajament de modificare a 

amplasamentului punctului de masurare a energiei electrice pentru obiectivul „Mentinere si 

continuare lucrari de reabilitare la Gradinita „Nazdravanii” din Municipiul Onesti”. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 
 

3) Proiect de hotărâre privind aprobarea  Contractului – angajament in vederea 

obtinerii avizului de amplasament pentru obiectivul „Proiect tip -  Construire Bazin de înot 

didactic și agrement din municipiul Onești, str. Casinului, judeţul Bacău”. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 
 

4) Proiect de hotărâre privind acordul de principiu pentru trecerea prin teritoriul 

administrativ al UAT Onești a conductei de gaze în vederea realizării proiectului de 

investiții “Înființare sistem de distribuție gaze naturale în comuna Mănăstirea Cașin, județ 

Bacău”. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 
 

 5) Probleme de interes local (Diverse).  
 

 6) Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării obiectivului de investiții 

„Extindere rețea elecrică zona Str. Lanul Gării, Municipiul Onești, Județul Bacău”. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 
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D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Dacă sunt discuții la ordinea de zi? 

Dacă nu sunt discuții, supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 19 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Moraru Marian Dorin și Sticlaru Dana Cerasela. 

Pentru: 19 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel,               

Bujor Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian 

Ciprian, Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu Carmen, Aanei Ileana, 

Orhean Ionuț și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se aprobă cu unanimitate. 
 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen -  Se trece la primul punct de pe 

ordinea de zi: 

1) Proiect de hotărâre pentru aprobarea organizării si finanțării „Stagiunii Teatrale 

2024” la Cinema „Capitol” din Municipiul Onești. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Sergentu Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 3. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 20 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 
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D-na președinte de ședință Popescu Carmen -  Se trece la punctul 2 de pe ordinea 

de zi: 

2) Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului – angajament de modificare a 

amplasamentului punctului de masurare a energiei electrice pentru obiectivul „Mentinere si 

continuare lucrari de reabilitare la Gradinita „Nazdravanii” din Municipiul Onesti”. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 20 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen -  Se trece la punctul 3 de pe ordinea 

de zi: 

3) Proiect de hotărâre privind aprobarea  Contractului – angajament in vederea 

obtinerii avizului de amplasament pentru obiectivul „Proiect tip -  Construire Bazin de înot 

didactic și agrement din municipiul Onești, str. Casinului, judeţul Bacău”. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 
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D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 20 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție, lipsă fiind 

Moraru Marian Dorin. 

Pentru: 20 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Aș vrea să pun o întrebare doamnei 

Anghel. Am avut inițial două hotărâri de consiliu, una prin care am stabilit zona în care se 

va face bazinul de înot în Poligon, și am abrogat-o în momentul în care s-a stabilit în zona 

Cașinului, dar cred că am rămas cu un HCL neabrogat, și anume, cel cu schimbarea 

destinației Poligonului. A rămas schimbată destinația Poligonului în bazin de înot. Este 

HCL nr. 120/2023.  

 

D-na consilier juridic Anghel Irina, Director General al Direcției General 

Dezvoltare Locală – Am să vorbesc cu colegii de la cadastru dacă au făcut schimbarea 

destinației. O să vorbim cu dumnealor să se facă modificările.  

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Care este stadiu proiectului? 

 

D-na consilier juridic Anghel Irina, Director General al Direcției General 

Dezvoltare Locală – Mai avem un aviz de obținut și trimitem toată documentația la C.N.I. 

în vederea demarării procedurii de achiziție.  

 

Dl. primar Victor Laurențiu Neghină – În ultima discuție pe care am avut-o cu 

domnul Secretar de stat de la Ministerul Dezvoltării, când s-a semnat acordul pentru gaze, 

a fost o întrebare din partea dânsului, când îi trimitem ultimele avize pentru a da drumul la 

licitație. Adică, ei stau după ultimul aviz, acesta de la mediu, și, de principiu, se va da 

drumul la achiziție, execuție lucrări. Pentru proiectare nu este nevoie pentru că este proiect 

tip.  

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen -  Se trece la punctul 4 de pe ordinea 

de zi: 

4) Proiect de hotărâre privind acordul de principiu pentru trecerea prin teritoriul 

administrativ al UAT Onești a conductei de gaze în vederea realizării proiectului de 

investiții “Înființare sistem de distribuție gaze naturale în comuna Mănăstirea Cașin, județ 

Bacău”. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 
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Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

Dl. consilier local Doboș Sergiu Mihail – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 2. 

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 21 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție. 

Pentru: 21 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț, Moraru Marian Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen -  Punctul 5 - Probleme de interes 

local (Diverse) de pe ordinea de zi se lasă la urmă. Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi: 

 6) Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanțării obiectivului de investiții 

„Extindere rețea elecrică zona Str. Lanul Gării, Municipiul Onești, Județul Bacău”. 

Iniţiator: Neghină Victor Laurențiu  – primar 

 

Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Prezintă referatul 

de aprobare. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Raportul de specialitate v-a fost 

prezentat. 

 

Dl. consilier local Jitaru Adrian – Prezintă avizul favorabil al comisiei de 

specialitate nr. 1. 

 

D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Prezintă avizul favorabil al 

comisiei de specialitate nr. 4. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen - Dacă sunt discuții la proiectul de 

hotărâre? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? 
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D-na președinte de ședință Popescu Carmen face apelul nominal al 

consilierilor prezenți, iar rezultatul votului este următorul: 

Prezenţi la vot: 21 consilieri din totalul de 21 consilieri aflați în funcție. 

Pentru: 21 voturi (Pașcu Apăvăloaie Elena, Jilcu Adrian, Agapi Alexandru Corneliu, 

Andronache Nicoale Tudor, Botezatu Maria, Doboș Sergiu Mihail, Dobrea Costel, Bujor 

Dumitru Macel, Sergentu Adrian, Maxim Miluță, Roșca Sorin, Zarzu Octavian Ciprian, 

Jitaru Adrian, Doileț Jenica, Sticlaru Dana Cerasela, Cimpoeșu Gheorghe, Popescu 

Carmen, Aanei Ileana, Orhean Ionuț, Moraru Marian Dorin și Dumitru Mihai) 

Împotrivă: 0 voturi 

Abțineri: 0 voturi 

Se adoptă cu unanimitate. 

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen – Se trece la punctul 5 de pe ordinea 

de zi:  

5) Probleme de interes local (Diverse). 

 

 D-na președinte de ședință Popescu Carmen – Dacă mai sunt discuții?        

 

 Discuții: 

 

 Dl. consilier local Zarzu Octavian Ciprian – O întrebare legată de drumul la 

ieșirea din Onești spre Cașin. Un termen de reabilitare, de aducere la forma inițială?  Poate, 

pe viitor, vă gândiți și la un trotuar întrucât nu este cale de acces pietonală. 

 

 Dl. primar Victor Laurențiu Neghină – Legat de trotuar, nu doar strada Scutarului 

are această problemă, ci și Calea Brașovului, strada Redului, Calea Bacăului. Cu siguranță 

sunt în atenția mea aceste modernizări ale drumurilor respective. Am reușit, în primă fază, 

să obținem finanțare pentru Calea Adjudului, care era cea mai mare și care era cel mai greu 

de obținut. Valoarea proiectului pentru Calea Adjudului este de 39 milioane lei. Sunt în 

ultima fază, analiză. Poate ne spune doamna Anghel în ce stadiu suntem cu licitația pentru 

Calea Adjudului.  

 

         D-na consilier juridic Anghel Irina, Director General al Direcției General 

Dezvoltare Locală – Urmează să încheiem contractul de lucrări, proiectare și execuție. 

Credem că în trei zile se încheie raportul și comunicarea rezultatului. 

 

 D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – De curând am fost la București și 

am văzut cum arată Calea Adjudului. Unele lucrări au fost făcute în 2020 sau 2019? 

 

 D-na consilier juridic Anghel Irina, Director General al Direcției General 

Dezvoltare Locală – Au fost făcute lucrări de întreținere. Din expertiză și din toate 

documentele  pe care le avem rezultă că trebuie să facem reabilitări majore de la stratul de 

bază. Sunt făcute doar lucrări de întreținere pentru a putea să obținem finanțarea prin 

Minister. 

 

 D-na consilier local Pașcu Apăvăloaie Elena – Adică, în 2019 au fost doar lucrări 

de întreținere?  

 

 D-na consilier juridic Anghel Irina, Director General al Direcției General 

Dezvoltare Locală – Da. Ministerul a făcut aceste lucrări, nu noi. Dar au fost lucrări de 

întreținere. Avem expertiză în care se spunea, încă de atunci, că este necesar o lucrare 
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majoră de reabilitare de la stratul de bază care nu este în regulă. De acolo trebuie să 

intervenim. Numai că, până la obținerea finanțării și până la efectuarea efectivă a lucrărilor 

au fost făcute niște lucrări de întreținere pentru a putea funcționa pe drumul respectiv.  

 

 Dl. primar Victor Laurențiu Neghină – Am văzut turnați 5 cm, care sunt lucrări 

de întreținere. Mai ales că acolo sunt plăci de beton. Acum se scoate tot betonul, 70 de cm. 

Din câte înțeleg, se fac trotuare, piste de biciclete. Se face ca la carte. Nu vor mai fi 

probleme mulți ani de acum înainte, după această lucrare. Referitor la problemele de pe 

strada Scutarului, am avut discuții intense pe această temă. Există riscul să mai facă câteva 

găuri. Se pare că a fost un lot de piese, de racorduri, cu probleme. Se fac analize cu cei de 

la RAJA S.A., cu specialiști, diriginți de șantier, dacă este nevoie. Le desfac pe toate și le 

înlocuiesc. Pe banii constructorului, bineînțeles. La rândul  lui, constructorul trebuie să se 

îndrepte spre furnizor, dacă se dovedește că lotul de racorduri, din zona respectivă, au fost 

cu probleme. Nu sunt probleme la conducta principală, ci la racordurile către gospodării. 

Acolo sunt scăpările sau către hidranți. S-au desfăcut 7 racorduri. În total sunt 42.  Sperăm 

să nu fie nevoie. Acolo este și traficul mult mai greu decât în alte locuri. Trec acele 

camioane încărcate. Poate sunt și peste tonajul limită. Cert este că acolo se întâmplă acest 

lucru și știm problema. O va rezolva constructorul pe cheltuială proprie. Stau pe această 

stradă și trec zilnic pe acolo. Știu ce înseamnă disconfortul care s-a creat. Independent de 

voința oricui, aceasta este situația și va fi remediată, bineînțeles, nu pe cheltuiala RAJA 

S.A., nici a Municipiului. În martie trebuia să fie recepția. Recepțiile parțiale au început. 

Sperăm să nu mai fie alte probleme acolo. În rest nu au fost probleme.  

 

 Dl. cons. jur. Daniel Spânu, secretar general al municipiului – Aș vrea să fac un 

anunț, din punct de vedere administrativ sau organizatoric. Vă reamintesc că, începând de 

anul acesta, declarațiile de avere și de interese se depun doar electronic. Pentru cei care nu 

aveți semnătură electronică sau a expirat, v-aș ruga să luați legătura cu colegul de la IT, 

domnul Victor Țarălungă, pentru anul acesta veți avea mai multe declarații de depus, atât 

până la data de 15 iunie, cât și pentru sfârșitul de mandat sau pentru cei care intenționează 

să candideze. De aceea, vă rog, dacă nu aveți semnătura electronică sau dacă este expirată, 

încă o dată vă spun, colegul de la IT vă poate ajuta să o obțineți. Declarațiile nu se mai 

trimit în format scris, ci doar electronic.   

 

D-na președinte de ședință Popescu Carmen – Dacă mai sunt discuții?                

Dacă nu, declar închise lucrările ședinței extraordinare de astăzi. 

 


